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Pan

Marek Wojtkowski
Prerydent

Miasta Woclawek

Szanownv Panie Prezvdencie!

Zwtacam sig z zapytaniem czy istnieje mo2liwo6c zwolnienia z podatku od posiadania psa

dla wla5cicieli, kt6rzy dokonali adopcj i psa ze schroniska dla zwierz4t we Woclawku.
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